

Super Travels Pte Ltd
133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413
Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com







# 行程要点

# \*\*全程无购物\*\*

- 动感都会: 南昌
- 网红打卡点:望仙谷
- 网红打卡点: 葛仙村
- 网红打卡点:婺源:月亮湾+石 门村、弦高古城-西湖凼景区
- 东林大佛景区
- 中国瓷都--景德镇
- 隐居石头部落景区
- 黄山风景区:被誉为"人间仙 境"、"天下第一奇山"
- 严选餐食:八卦宴+瓷宴+非遗 赣菜
- 特别提升海鲜烤肉自助大餐
- 特别赠送: 9-12 月大闸蟹每人 两只



# 住宿

全程当地准五星酒店 葛仙村: 枕山宿或月染仙居或同级 上饶: 鑫邦大酒店或智选假日或同

婺源:茶博府茶宿酒店或万卷酒店 或同级黄山:黄山国际大酒店或米 兰酒店或同级

鄱阳: 湖城悦麓酒店或同级

南昌: 唐宁温德姆花园酒店或同级

## 必须自费项目

滕王阁北园欣赏赣江城市灯光秀+篁 岭山下缆车+葛仙村水幕电影《修心 归真纪》= 人民币 600 元/人



第一天: 新加坡/南昌-神农宫(2H)-葛仙 村(1.5H) (午/晚餐)-鄱阳(1H)

江西南昌.

神农宫景区:中国最美地下河、万年钟乳石 葛仙村国际度假区: (含景区电瓶车) (网 景德镇:陶溪川历史文化街区 红打卡地) 逛仙村集市、灵宝音乐瀑布、晚 上欣赏众妙阁灯光秀、特别安排: 汉服变装 第六天: 鄱阳-庐山(2H) -南昌(2H) 拍照体验

第二天: 葛仙村 -望仙谷(2H) -上饶(1H) (早/午餐/-)

葛仙山景区: (含上下缆车) 天境台、大葛 仙殿、飞升台等.

望仙谷景区: (网红打卡地) 青云桥、迷津 口、望仙瀑布、三叠水、岩铺老街、悬崖民 宿、峡谷小镇(含网红夜景打卡,此天回会 酒店比较晚)

第三天: 上饶 -德兴(1.5H) -婺源(1H)

(早/午餐/-)

隐居石头部落景区: 叠翠园、风雨廊桥、龙 王庙, 村里现存的 18 栋民房都是上世纪六七 十年代当地村民就地取材, 用鹅卵石和片石, 由技艺精湛的泥瓦匠颁上加有糯米的黄泥石 灰建成, 上源头村因地处远离城镇偏远山区, 被人们誉为隐藏在大山深处的"石头部落"

婺源: 月亮湾+石门村

弦高古城-西湖凼景区 (网红夜景打卡地)

第四天: 婺源 - 屯溪(1.5H) (早/午餐/-) 篁岭景区:梯云村落、怪物、高空玻璃桥、 花溪水街、天街、晒秋赏枫, 篁岭景区是一 座具有独特风格的近600年历史徽派古村落 屯溪: 宏村景区--藏龙卧虎拍摄地、夜游黎 阳老街

第五天: 屯溪 - 黄山(1H) - 景德镇(2.5H) (早/午/晚餐)

集合于新加坡樟宜国际机场,搭乘航班前往 黄山风景区:(云谷缆车上下)始信峰、梦 笔生花、北海景区、狮子峰、曙光亭、猴子

(早/午/晚餐)

东林大佛景区:中国及全球第一高阿弥陀佛像 白鹿洞书院景区:位于江西九江庐山五老峰南 麓的后屏山之阳,书院傍山而建,一簇楼阁 庭园尽在参天古木的掩映之中

万寿宫历史文化街区,是江西兴盛千年的商业 福地。它地处南昌城市核心中山路商圈, 其 兴起和发展是豫章文化和商业繁荣的缩影

第七天: 南昌十新加坡 (早/午餐) 鱼尾洲水上森林(10月下旬-12月上旬,最 美水杉林)、艾溪湖湿地、是南昌市唯一的 一块典型城市天然湿地

卢塞思欧洲小镇+卡佩尔廊桥、万达广场自由 進街、品尝当地美食和小吃.约定时间送机





## **TOUR HIGHLIGHTS!**

# \*\*Non Shopping Tour\*\*

- Social Media Hotspot: Wangxian Valley
- Social Media Hotspot: Gexian Village
- Social MediaHotspot: Wuyuan: Moon Bay + Shimen Village, Xiangao Ancient City-Xihutang Scenic Area
- Donglin Giant Buddha Scenic Area
- China's Porcelain Capital-Jingdezhen
- Secluded Stone Tribe Scenic Area
- Huangshan Scenic Area: Known as "a paradise on earth" and "the most unique mountain in the world"
- Curated Cuisine: Bagua Banquet
   + Porcelain Banquet + Intangible
   Heritage Gan Cuisine
- Special upgrade seafood barbecue buffet
- Complimentary: Sep Dec, 2 hairy crabs each



### **ACCOMMODATION**

Local 5\* Hotel

Gexianchun: Zhenshansu Hotel or similar ShangRao: Holiday Inn express or similar

Wuyuan: Wanjuan Hotel or similar Huangshan: Huangshan International Hotel or similar

Poyang: Hucheng Yalux Poyang Hotel or similar

NanChang: Wyndham Garden Nanchang Tangning or Pullman Nanchang Sunac or similar

### **COMPULSORY TOUR**

Enjoy the Ganjiang River city light show at the north garden of Tengwang Pavilion + cable car at the foot of Huangling Mountain + water curtain movie "Xiu Xin Gui Zhen Ji" in Gexian Village = RMB 600/person



Day 1: Singapore → NanChang - Shennong Palace(2hr) - Gexiangchun (1.5hr) (L/D) Gather at Singapore Changi International Airport and take a flight to Nanchang, Jiangxi. Upon arrival visit Shennong Palace Scenic Area: China's most beautiful underground river, ten thousand year old stalactites. Then, Gexian Village International Resort: (includes eco car) (Social Media Hotspot), visit Xiancun market, Lingbao Music Waterfall, enjoy the Zhongmiao Pavilion nightscape light show, special arrangement: Hanfu traditional costume

Day 2: Geixianchun - Wangxiangu(2hr) Shangrao (1hr) (B/L/-)
Gexian Mountain Scenic Area: (includes
cable car) Tianjing Terrace, Dagexian
Temple, Ascension Terrace, etc.
Wangxian Valley Scenic Area: (Social Media
Hotspot) Qingyun Bridge, Mijinkou,
Wangxian Waterfall, Sandieshui, Yanpu Old
Street, Cliff B&B, Canyon Town (includes
social media hotspot night view, we will
return to the hotel late this day)

Day 3: Shangrao - Dexing (1.5hr) - Wuyuan (1hr) (B/L/-)
Hidden Stone Tribe Scenic Area: Diecui
Garden, Fengyu Corridor Bridge, Dragon
King Temple. The 18 existing houses in the village were built by local villagers in the 1960s and 1970s using local materials, pebbles and stone slabs, and yellow mud lime with glutinous rice by skilled masons. Shangyuantou Village is located in a remote mountainous area far away from towns and cities, and is known as the "Stone Tribe" hidden deep in the mountains. Wuyuan:
Moon Bay + Shimen Village Xiangao

Ancient City-Xihutang Scenic Area (Social Media Hotspot night view location)

Day 4: Wuyuan - Tunxi(1.5hr) (B/L/-) Huangling Scenic Area: Tiyun Village, Suspension Glass Bridge, Huaxi Water Street, Tianjie, Autumn Maple Leaves (seasonal). Huangling Scenic Area is an ancient Hui-style village with a unique style and a history of nearly 600 years. Tunxi: Hongcun Scenic Area - the filming location of Hidden Dragons and Crouching Tigers, night tour of Liyang Old Street.

Day 5: Tunxi - Hunagshan (1hr) - Jingdezhen (2.5 hr) - Poyang (1hr) (B/L/D)

Huangshan Scenic Area: (Yungu Cable Car) Shixin Peak, Mengbi Shenghua, Beihai Scenic Area, Shizi Peak, Shuguang Pavilion, Monkeys Watching the Sea

**Jingdezhen:** Taoxichuan Historical and Cultural District

Day 6: Poyang - Lushan (2hr) - Nanchang (2hr) (B/L/D)

Donglin Buddha Scenic Area: The tallest Amitabha Buddha statue in China and the world. Bailudong Academy Scenic Area: Located on the south side of Houping Mountain at the foot of Wulao Peak in Lushan Mountain, Jiujiang, Jiangxi, the academy is built beside the mountain, with a cluster of pavilions and gardens hidden among the towering ancient trees. Wanshou Palace Historical and Cultural District is a commercial paradise that has flourished for thousands of years in Jiangxi. It is located in the Zhongshan Road business district, the core of Nanchang City. Its rise and development is a microcosm of the prosperity of Yuzhang culture and commerce.



Day 7: Nanchang Singapore (B/L) Yuweizhou Water Forest (late October to early December, the most beautiful Metasequoia forest), Aixi Lake Wetland, the only typical urban natural wetland in Nanchang. Lucerne European Town + Capel Bridge, Wanda Plaza free at leisure, taste local food and snacks. Airport dropoff for flight back to Singapore.

### **REMARKS:**

- 1. Purchase of travel insurance is strongly recommended.
- 2.All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.
- 3. Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- 4. Please refer to Chinese itinerary version for more details.

#### 备注:

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下,行程可能更改
- 2. 航班时间, 行程顺序,餐食和酒店均以最终确认为准。
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险

**HAVE A NICE TRIP!!!** 

祝君旅途愉快!!!